



九月份通告十二 訂購英文雜誌 The English Channel

為配合學校英文科教學內容及課業要求，學校為學生代購英文雜誌 **The English Channel**。每月出版的 **The English Channel** 是一本專門為中學生出版的雜誌，希望透過雜誌內的文章擴闊學生的視野，**The English Channel** 每期的訂閱價為 15 元。

以下為各班需訂閱的期數，若有兄弟姊妹於本校就讀，可由其中一位家庭成員訂購。若家庭成員就讀不同級別，應以訂閱較多期數的子女負責訂閱，以確保訂閱足夠期數。

班別	訂閱期數	價錢
S4A, S4B, S4C, S4D, S4E S5A, S5B (必須訂閱)	2020年: 10月、11月、12月 2021年: 1月、2月、3月、4月、5月 (共8期)	\$120
S5C, S5D, S5E (必須訂閱)	2020年: 10月、11月 2021年: 2月、3月 (共4期)	\$60
S6A, S6B, S6C, S6D, S6E (必須訂閱)	2020年: 10月、11月、12月 (共3期)	\$45

以上費用透過電子繳費系統繳交。如對上述通告內容有任何疑問，請致電 21210884 與圖書館黃銘德老師聯絡。

以上通告
學生家長/監護人

校長

陳珮珊謹啟

校長

林志江謹啟

二零二零年九月十八日

回 條 (九月份通告十二/訂購英文雜誌 **The English Channel**) (請於9月24日或之前簽回)

本人 已詳閱九月份通告十二及知悉有關安排。/ 對本通告有不明白的地方，並欲提出意見：

本人知悉並同意透過電子繳費系統支付訂購英文雜誌 **The English Channel** 費用。

由本人另一名子女 (姓名: _____ 班別: _____) 訂購英文雜誌 **The English Channel**。

學生姓名: _____ 班 別: _____ 學號: _____

家長/監護人簽署: _____ 家長/監護人姓名: _____ 日期: _____



12th Notice for September Purchase of *The English Channel* magazine

18th September 2020

Dear Parents/Guardians,

English teachers in our school use newspapers and magazines as learning and teaching resources. *The English Channel*, which is a student magazine, has been selected to be subscribed to. This monthly educational journal is specially designed for secondary students with the aim of enhancing their English proficiency while broadening their perspectives at the same time. Each issue costs \$15.

There are different subscription plans for different classes. Each family has to subscribe to one only.

Class	Subscription Issues	Price
S4A, S4B, S4C, S4D, S4E S5A, S5B (Compulsory)	2020: October, November, December 2021: January, February, March, April, May (Total 8 issues)	\$120
S5C, S5D, S5E (Compulsory)	2020: October, November 2021: February, March (Total 4 issues)	\$60
S6A, S6B, S6C, S6D, S6E (Compulsory)	2020: October, November, December (Total 3 issues)	\$45

The above fee will be collected via the ePayment System. If there are any enquiries about the content of this notice, please contact the school librarian Miss Wong Ming Tak at 21210884. Thank you for your attention.

Yours sincerely,


Ms. Chan Pui Shan
Principal


Mr. Lam Chi Kong
Principal



----- ✂ -----

Reply Slip (12th Notice for September/ Purchase of *The English Channel* magazine) (Please return this reply slip on or before 24th September 2020)

- I have read this notice and have no queries.
- I have some queries about this notice and wish to express my view:

-
- I consent to pay the fees for Purchase of *The English Channel* via the ePayment System
 - I will not subscribe to the newspaper as my other child (Name: _____ Class: _____) will subscribe to it.

Name of Student: _____ Class : _____ Class number: _____

Signature of Parent/Guardian: _____ Name of Parent/Guardian: _____

Date : _____